
Motion av Dennis Wedin (M) om att levandegöra Hötorget 
  
Stockholms torg har alltid haft en viktig roll för stadslivet och stockholmare. Inte minst som handels- 
och mötesplats. Med andra ord gör levande torg en levande stad. Därför bör Hötorget, ett av 
Stockholms största och mest centrala torg, användas betydligt mer och bättre. 
  
Hötorget är en uppskattad plats för torghandel, loppmarknad och uteservering. Men Hötorgshallen kan 
bli en bättre tillgång för torget, och det finns också handlare som är intresserade av att ha permanenta 
uteserveringar. Detta har staden hittills inte kunnat möjliggöra för. 
 
För att på ett seriöst sätt möjliggöra för handlare att ha uteservering behövs exempelvis möjlighet att 
uppföra räcken, montera väderskydd och installera infravärme. Stockholms stad borde också vara 
behjälpligt vad gäller tillståndslösningar, och exempelvis hitta en lösning för elen på den här platsen. 
  
Levande gator, kvarter och torg skapar ett trevligt, tryggt och levande Stockholm. Stockholms stad och 
Trafikkontoret behöver vara en möjliggörare för precis detta. Det finns intresse, och uteserveringar i 
den omedelbara närheten. Låt Hötorget få ännu större betydelse och möjliggör för ett både trevligare 
och tryggare Stockholm. 
 
Mot bakgrund av detta föreslås kommunfullmäktige att besluta 

 Att uppdra åt Trafiknämnden att möjliggöra för permanenta uteserveringar kopplat till 
Hötorgshallen 

 Att uppdra åt Trafiknämnden att se över vilka fler torg där restaurangverksamheten kan ges 
större plats och bättre förutsättningar 

  
Stockholm den 1 november 2023 
Dennis Wedin (M)  
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